

SHELLEY STEER

AUSTRALIA



Shelley Steer est une designer textile et illustratrice basée à Melbourne, en Australie. Depuis qu'elle a obtenu un baccalauréat en arts (Design textile) à RMIT, en Australie, elle a continué à développer, à explorer et à affiner son métier, cherchant toujours à exprimer une esthétique «fresh». Elle travaille aujourd'hui avec des clients d'univers variés dans le monde entier. Elle travaille autant en design d'intérieur, mode ou graphisme. Elle est inspirée par la nature, les organismes vivants, les formes naturelles, qu'elle combine pour créer des motifs et mondes complexes. Après avoir passé deux ans à Londres, elle s'est installée dans son nouveau studio basé à Collingwood, Melbourne

Shelley Steer is a textile designer and illustrator based in Melbourne, Australia. Since graduating from a Bachelor of Arts (Textile Design) at RMIT, Australia, she has continued to develop, explore and refine her craft, always seeking to express a fresh aesthetic. Working with a variety of clients worldwide, her work sits comfortably within the interior, fashion and graphic disciplines. A strong natural influence can be seen throughout her designs, living organisms and natural forms often combine to create intricate patterns and worlds. Having recently returned home after living in London for the past two years, she is happily settling into her new studio in Collingwood, Melbourne.

PRODUITS | PRODUCTS



DOTS
Papier peint
Wallpaper



MINERALS
Papier peint
Wallpaper



DOTS
Coussin
Cushion



MINERALS
Coussin
Cushion